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 1 מועצה מקומית חריש

 2 5/17 מספר מן המניין ישיבה

 3 17.05.2017מתאריך  

 4 משתתפים:

 5 יו"ר –יצחק קשת 

 6 יעקב נתניהו

 7 עופר רזניק

 8 שלמה קליין

 9 אדוארד שפירו

 10 לריסה משייב

 11 נאוה לב רן

 12 רחמים ידיגרוב

 13 שלמה אפרתי

 14 ישראל בן ישראל

 15 עבד בקלי

 16 בויםדרשלומי צ

 17 שלי קרן

 18 גיל

 19 

 20 נייןישיבת מליאה מן המ-חריש

 21 אישור פרוטוקול

, על סדר היום 5/17טוב חברים אני מתכבד לפתוח את ישיבת מליאה מס'  יצחק קשת: 22 

מיום  4/17מספר נושאים. נתחיל באישור פרוטוקול מליאה מן המניין מספר  23 

, אני מבקש ממליאת המועצה לאשר את הפרוטוקול הקודם. מאושר 5/4/17 24 

אנוכי יצחק קשת, סגן ראש המועצה פה אחד. רק ציין נוכחים חברי מליאה,  25 

שלמה קליין, חברת המועצה לריסה משייב, חבר המועצה אדוארד שפירו,  26 

 27 חברת המועצה נאוה לב רן, וחבר מועצה רחמים ידגרוב. 
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 1 אישור תב"רים

 2   אנחנו עוברים לנושא הבא אישור תב"רים. מנכ"ל המועצה יצחק קשת:

של שני מיליון שקלים מקרן הפיתוח עבור ר "בתחנו רוצים לאשר את אנ :נתניהו יעקב 3 

כרגע בהשאלה מקרן  נלקחהזה  תב"רהמועצה המקומית חריש. המחשוב  4 

מיליון שקל תגבור  15.8-הפיתוח משום שהכסף אמור להגיע מתוך ה 5 

שירותים במסגרת החלטת הממשלה. אנחנו מתואמים עם משרד הפנים  6 

ר יעביר למשרד לאפשר את הדבר זמנית מקרן הפיתוח עד שמשרד האוצ 7 

מיליון שקל ונוכל להחזיר את הכסף לקרן הפיתוח. ברור וזה  2-הפנים את ה 8 

מיליון שקלים יוחזרו  2-מיליון, ה 15.8-לפרוטוקול, שברגע שנקבל את ה 9 

 10 . מידילקרן הפיתוח באופן 

, מחשוב 409מספר  תב"רלאשר אני מבקש ממליאת המועצה אוקיי,  :קשת יצחק 11 

הזה מגיע לפיתוח  תב"רמיליון שקלים. כאשר ה 2 תקשורת ומיכון על סך 12 

בתור הלוואה עד לקבלת תשלום ממשרד הפנים לגבי שירותים לפי החלטת  13 

המועצה  מליאת. אני מבקש מ, תגבור שירותים החלטתה הממשלההממשלה 14 

 15 עלה להצבעה. אושר פה אחד. עובר לנושא הבא. מלאשר. 

 16 אישור זכות חתימה של הגזבר

בין היתר שהוא שיוכל להתנהל בשביל הגזבר החדש, גילי טוב, לתפקיד ונכנס  יצחק קשת: 17 

 18 ,מתבקשים לאשר חתימתו בחשבון הבנק של המועצה  מול הבנק אנחנו

מליאת המועצה לאשר. מעלה מבקש מ .אישור סוג חתימה של הגזבר לבנקים 19 

 20 להצבעה, מאושר פה אחד.

 21 אתה עומד לעשות החלטה?  : שלמה קליין

וא רגע נעשה את זה יותר ברור. קודם כל מבחינתך, מבחינת הסמכויות ב :רזניק עופר 22 

 23 אתה יודע הסמכויות שלך כגזבר. שלך,

זה היה צריך להיות הפוך, זה היה צריך להיות קודם כל העברת כל  :נתניהו יעקב 24 

זאת אומרת  ,4דווקא , זה Eאחד זה נעשה את זה ככה הסמכויות שלי.  25 

 26 ממני. הסמכויותהעברת כל 

 27 צריך לרשום את זה ק קשת:יצח
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 1 זה כאילו אתה אישרת משהו לפני העברת סמכויות. :שלמה קליין

 2 העברת מורשה חתימה ממנכ"ל לגזבר

המועצה לאשר  מליאתוב, חברים, אני מבקש ממה זה משנה. משנה? ט יצחק קשת: 3 

חתימה ממנכ"ל לגזבר.  עד עכשיו המנכ"ל היה ממלא מקום  מורשההעברת  4 

נכנס לתפקיד גזבר גילי טוב נכנס לתפקידו. אני ו הגזבר של הגזבר ועכשי 5 

מורשי  2מבקש שהוא יהיה מורשה חתימה של המועצה יחד איתי יש  6 

זר חו מבקש ממליאת המועצה לאשר. מאושר פה אחד., אני והגזבר. חתימה 7 

מאשרר את האישור  זכות חתימה של הגזבר,על האישור הקודם. אישור  8 

של הגזבר מול הבנקים ובכלל. אני מבקש הקודם. אישור זכות חתימה  9 

 10 מאושר פה אחד.. מליאת המועצה לאשרמ

 11  יש עוד דבר אם אפשר להכניס את זה כאן מנהל ארנונה.  :רזניק עופר

 12 עשינו במליאה הקודמת. :נתניהו יעקב

 13 עשינו במליאה הקודמת? :רזניק עופר

 14 כן.   :נתניהו יעקב

 15 .חפתיחת חשבון בנק לבית ספר ממלכתי ממ"

 16 חממ" חשבון בנק לבית ספר ממלכתינושא הבא פתיחת חשבון בנק טוב,  :קשת יצחק

 17 פתיחת חשבון לבית הספר. בחריש לאשר

זה עבור בית ספר ממלכתי חרדי, כאשר זה עבור מנהל בית הספר או מזכירת  :נתניהו יעקב 18 

 19 בית הספר?

 20 שי חתימה בחשבוןקרן ... תמי ארביב שניהם כמורשלי  עבור מנהל בית הספר :קשת יצחק

 21 אם יש שינויים אנחנו צריכים להבין. :ידגרוב רחמים

נבחרה  ,אושר פה אחד. עכשיו אנימהמועצה לאשר.  מליאתמבקש מאני  יצחק קשת: 22 

 23  במכרז מנהלת אגף חינוך שלי קרן. תציג בכמה מילים.

הם שהוצג  רגע, רק גילוי אחרון. פתחנו את ישיבת ההנהלה בחלק מהסרט :נתניהו יעקב 24 

 25 . יודעים על מה מדובר

האמת שנים ניסיון בהוראה.  25לי  ,אני 53אני בת  טוב, קוראים לי שלי קרן :קרן שלי 26 

עוד לפני הצבא, בצבא הייתי מורה בבית ספר  למד, התחלתי לקצת יותר 27 
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חיילת. למדתי הוראה אנגלית, אני מורה לאנגלית, למדתי אחרי זה תואר  1 

את שפות זרות. למעשה, התמקצעתי בהורתואר שני . בספרות אנגלית 2 

באנגלית. הייתי מורה לאנגלית בתיכון. הייתי מרצה להוראת אנגלית  3 

שנים, אנגלית  10במשך  הפתוחה בלוינסקי. היה לי קורס באוניברסיטה 4 

למדעים מדויקים והכוונה היתה באמת להמשיך. הייתי אמורה לעשות  5 

בדיוק באותה שנה ה כדוקטורט בבלשנות שימושית. זה היה החלום. וכ 6 

בית  לנהלשהייתי אמורה להתחיל את הדוקטורט המפקחת ברמלה הציעה לי  7 

 8 לנהל ...יכת אנגלית גם ברמלה ונכנסתי ספר. היא ראתה, מה שהייתי מדר

שנה ראשונה היתה שנה של והגעתי ככה שנים. נכנסתי לבית הספר,  8לפני  9 

וד מבולבל. היה שם למידה, היה לא פשוט. צוות שמאוד חיפש דרך, היה מא 10 

קצת חוסר בהירות לגבי הסגל, התלמידים, מה תפקידו של כל אחד, היה  11 

צריך לשים את הדברים במקום ועשינו את זה באמצע שנה ראשונה. בשנה  12 

השניה התחלנו לחשוב הלאה, התחלנו לתכנן והצענו למשרד החינוך תוכנית  13 

לא פשוטים ניסויית מתוך ההבנה שהילדים הולכים להיתקל באתגרים  14 

והדבר הכי חשוב זה לחזק אותם נפשית. אנחנו מדברים על  ,בחיים שלהם 15 

החלטנו לפנות מקום לזה  חוסן נפשי, על נחישות, על התמודדות עם אתגרים. 16 

השנים האחרונות. ומפה לשם זה כבר  5תוכניות שונות במהלך  12ופיתחנו  17 

ך מהעולם לראות התגלגל, התחילו להגיע אנשי חינוך מכל העולם, שרי חינו 18 

מה קורה שם. הצוות התחיל ללכת בביטחון בבית הספר. התלמידים הרגישו  19 

יעשו הכל בשבילם. מצד שני  מוריםמצד אחד מאוד אהובים, יודעים שה 20 

באמת, הילדים אנחנו כל בוקר. עומדות בשער אנחנו מאוד דורשים, אנחנו  21 

. בשנה ריךועל המגרש צריך לעלות כמו שצמבחינתנו עולים על המגרש  22 

שנה במשך החמישית גם נכנס צוות צילום לבית הספר והסתובב בבית הספר  23 

ני יכולה להגיד לכם שנה שלמה ואשלמה, צילם הכל. לא היו לו הגבלות.  24 

בשנה החמישית אנשים יסתובבו הייתם אומרים ששאם בשנה הראשונה  25 

ון ויצלמו הכל, אז לא הייתי מאמינה, אבל זה באמת מה שקרה. זהו, נכ 26 

הפך להיות בית ספר ביישום  נווה יונתןלהיום, מבחינת משרד החינוך  27 
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זרקור על הבית ספר ורוצים ליישם זאת אומרת שהם באמת שמים מערכתי,  1 

את מה שקורה בו בכל הארץ. אני סיימתי שם שמונה שנים. אני מגיעה לכאן  2 

 3 בין שאני לא ממשיכה שם. קשה מאוד.ההיום והצוות 

 4 תיכון? :זה ירופש אדוארד

. זה ההזדמנות האחרונה ... שקוראים לו, הגיל זאת חטיבת ביניים. זה הגיל :קרן שלי 5 

שלנו לעשות את השינוי ולשלוח אותם. וזהו, ככה היתה ההזדמנות שלי.  6 

אני מוקירה את ההזדמנות הזאת והיא בשבילי הזדמנות נפלאה. אני באמת  7 

צים שנבוא ללמד אותם. יודעת שאנשי חינוך איתי בקשר כל הזמן. כולם רו 8 

כל הארץ. וגם גופים מאוד גדולים. מאנחנו ביום ראשון בריאלי ובית הספר  9 

באים ללמוד ו, המשטרה היתה אצלנו, גם השב"ס גם הצבא היה אצלנ 10 

. אני וכו' . באמת יש התעניינות מאוד גדולה מכל מיני גופים, מכללותמאיתנו 11 

ם עם חכות, לא עם דגים. מרגישה שככה אמרתי למורים, אני משאירה אות 12 

הם יודעים את העבודה, הם יודעים מה צריך לעשות. אז אני מרגישה בסדר,  13 

 14 ואני פה כדי לראות איך מתווים דרך.  

, בוא נגיד  פעם זה היה משהו מסוים שזה כאן כמה, מכמה...  השאלה היא  :שפירו אדוארד 15 

 16 .זה וגם חרדיחילוני. עכשיו יהיה גם חילוני, וגם 

אז תפתח כיתה אצלי בבית ספר. יש גם ערבים מוסלמים, גם ערבים נוצרים,  :קרן שלי 17 

גם יהודי דתי, גם יהודי חילוני, גם אוזבקי ובוכרי ואתיופי. ויש בית כנסת  18 

בבית הספר. יש הכל. עולים חדשים ועולים ותיקים, והם יושבים ביחד  19 

ת שלו, באים בכפיפה אחת בבית ספר ועדיין כל אחד מצליח לשמור על הזהו 20 

בבוקר ומתפללים בבית הכנסת שפתחנו בבית ספר ויוצאים מהבית כנסת  21 

והולכים לשבת עם החברים שלהם שהם ערבים וכל אחד מקבל, באמת יש  22 

אווירה. גם חדר המורים, יש בו מורה אחת ערביה, אחת אתיופית ואחת  23 

 24 אני מאוד מאמינה שאפשר למצואחרדית מגבעת שמואל ואחת חב"דניקית. 

 25 .ביחדכבוד לכל אחד במקום שלו, אבל גם המון  ,את הדרכים עם המון

 26  זה דורש את זה, זה דורש את זהלגבי חינוך זה שונה. ומה עם לוגיסטיקה,  :שפירו אדוארד

 27 .זה דורש את זה
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יש יותר, או לפחות אותה כמות אני חושבת שהיום יש לי היום בבית הספר  :קרן שלי 1 

ש. לוגיסטיקה זה דברים שמנהל בית ספר תלמידים כמו שיש פה בחרי 2 

 3 יום.-מתעסק איתם ביום

 4 את תצטרכי לעשות תוכניות לכל בית ספר, :שפירו אדוארד

לא, מי שעושה תוכניות זה מנהל בית הספר. אני בהחלט מכירה את  :קרן שלי 5 

 6 ומה שלא, אני תלמידה טובה.  לבוריההתוכניות 

 7 בהצלחה. :קשת יצחק

 8 תודה. :קרן שלי

 9 יש לך משימה גדולה. :קשת יצחק

 10 גדולה מאוד. :שפירו אדוארד

 11 שלי אני מבקש ממך לצאת כדי שאני אוכל לאשר אותך יצחק קשת:

 12 )שלי  קרן יצאה(

 13 חינוך, לפימנהלת אגף אני מבקש לאשר את גברת שלי קרן שנבחרה במכרז  :קשת יצחק 

 14 ,כמה שלמה

 15 . 4אחוז דרגה  80כתוב לך בוואטסאפ  :אפרתי שלמה

 16 המועצה לאשר. אושר פה אחד. מליאת . אני מבקש מ4אחוז דרגה  80 :קשת חקיצ

 17 יש הודעה ששלומי רוצה להודיע למליאה לגבי תחנת המשטרה?  :אפרתי שלמה

שהמשטרה תקים פה תחנת משטרה  מעוניינים יחד עם המשטרהאנחנו  :צדרבוים שלומי 18 

רה בעיר, אז כמה שיותר מהר. כולם מכירים פה את הצורך שתהיה פה משט 19 

נבחר להיות  אונויש כבר אדם שנבחר כמפקד תחנת משטרה שהוא ממשטרת  20 

. טל יבלונקה. עכשיו צריך בעצם צריך לבנות חרישמפקד תחנת המשטרה  21 

אנחנו צריכים  במע"רהקמת התחנה הקבועה שתהיה לכן, אנחנו בעצם עד   22 

ה חודשים, שזה הזמן שבעצם לא צריך לעשות הקצא 11-שנים ו 4לתת  23 

רשמית. אנחנו רוצים לתת שטח לתחנת משטרה זמנית שיהיה פה במגרש  24 

 25 . , פה מעבר לכביש. זה ממש פה מאחור227

 26 איפה? :לב רן נאוה

 27 ממה מורכב המקום. כמה מבנים מה? :ידגרוב רחמים
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שבעצם את הדבר הזה  רק את המקום, מוכן עם התשתיות. אנחנו נותנים :צדרבוים שלומי 1 

השיכון מתחיל לעשות את עבודות העפר וכרגע המועצה שרד אנחנו עכשיו מ 2 

זה יהיה מבנים יבילים ת את המבנים. לא משקיעה שם כסף והמשטרה מספק 3 

מבנים יהיו שהמשטרה מספקת אותם. זה הולך להיות המשטרה צריכה,  4 

זה  דונם 2 –ל  מ"ר בנוי והשטח שלהם הוא בין דונם וחצי  250בסדר של  5 

 6 שטח חצר. הסדר גודל שהם צריכים כ

 7 ממה מורכב כאילו תחנה, חדרים לשוטרים, :ידגרוב רחמים

תקנים  16 אושרוהחלטת הממשלה כפועל יוצא שלה  כרגע במסגרת :צדרבוים שלומי 8 

 9 שעכשיו הם נמצאים בגיוס של התקנים האלה של השוטרים.

 10 אחרי התקופה שהם יצטרכו לעבור מה השימוש של המקום? :אדוארד שפירו

זה חוזר, זה שטח חום, שפתוח לכל דבר. זה יכול להיות לתיכון זה יכול  :םצדרבוי שלומי 11 

זה ברמת היידוע של מבינת ההגדרה זה  עופר ההגדרהלהיות לכל דבר.  12 

 13 המליאה שאנחנו עכשיו רוצים להתקדם להסכם מול המשטרה. 

 14 מה המיקום? :שלמה קליין

 15 .227מגרש  :צדרבוים שלומי

 16 )מדברים ביחד(

 17 קודם אמרו שזה כיכר יהיה שם. :לריסה משייב

 18 אמרו שזה יהיה קאנטרי שם. :ארד שפירוואד

 19 זה האזור של הקאנטרי. האזור הכי שמור.  :עופר רזניק

הממשלתי שהם אחראים בעצם על כל  רההסכם הוא הסכם של הדיו :צדרבוים שלומי 20 

 21 הגורמים הממשלתיים מבחינת שטחים בין הרשויות לבין המשטרה, לצורך

 22 כל גורם ממשלתי.העניין, 

 23 היא מביאה את כל המבנים את הכל.כאילו המשטרה  :ידגרוב רחמים

אנחנו צריכים לתת להם את השטח, בסוף התקופה מחזירים להם את  :צדרבוים שלומי 24 

 25 השטח. לוקחים איתם את המבנים שלהם, יעלו חזרה על משאיות ויקחו.

 26 משלמים שכירות? :ידגרוב רחמים

 27 לא. :צדרבוים שלומי



04374                                                                                                                                                
 ג.ב.ש

 הקלטה ותמלול –"חבר" 

8 

, המליאה מברכת על הקמת נקודת משטרה זמנית, לובפרוטוקמה שכתבתי  :אפרתי למהש 1 

 2 . על ידי שלמה צור כפי שהוצהר 227עמדה 

 3 )שלומי צדרבוים יצא(

אנחנו עברנו עכשיו תקופה ברוך השם טובה. הרבה אירועים. למועצה היה  :קשת יצחק 4 

עשו פה ליום יפים שנהיו כמה טקסים מאוד מכובדים, מאוד הרבה עבודה.  5 

הזיכרון, ליום השואה. הגיעו תושבים רבים, תושבים חדשים וזה היה  6 

 7 מרשים מאוד, מרגש מאוד. יום העצמאות, מי שלא הגיע, הפסיד.

 8 )מדברים ביחד(

ביום העצמאות  אדוארד אירוע שהיה עד היום הכי יפה בחריש עד היום היה :קשת יצחק 9 

סביב השעון,  פה עובדים םעובדיהשקיעו כוחות אדירים, הפקה אדירה.  10 

אני אומר לכם עד  .להוציא מפה את הטוב ביותרימים כלילות,  השקיעו פה 11 

 12 הפרטים הכי קטנים אנשים סיפרו לי שהם הגיעו לחתולים

 13 .אבל בסדר אני הייתי שם וראיתי גם כמה דברים לא יפים :שפירו דוארדא

שלשום הגיע השר גלנט, יש עוד כמה אירועים בדרך ל"ג בעומר וכדומה.  :קשת יצחק 14 

 15 ,בחרישקורית השיכון. בפעם ראשונה בארץ מהפכה יצאנו לשיווק של משרד 

מבנה שכונה שלמה שתוקם על ידי יזם אחד. כל התשתיות, כל הכבישים, כל  16 

 17 כל השצ"פים, כל הבתי ספר, המתנ"ס. הכל, הכל, שכונה שלמההציבור, 

עזרה של גמלא, בלי כביש  תקבל מפתח לשכונה שלמה, בלי ... של גמלא, בלי 18 

זמני, בלי מדרכה זמנית, בלי עד שהבית ספר יקום עד שהבניין יקום בלי אבק  19 

פעם ראשונה בארץ,  בלי כלום, אתה מקבל שכונה שלמה מוכנה קומפלט, 20 

יזמים, ביניהם חברות בינלאומיות  30  -ניגשו למכרז הזה למעלה מ בחריש.  21 

הדבר יצליח ונראה לי שזה יצליח  מכל העולם הגיעו. אם מסין, מפורטוגל 22 

, כל התכניות הכי קטן ישראל הפרוגרמות אנחנו שותפים לכל התכניות, לכל 23 

נמצא שם עמוק בתוך הדבר הזה, אם זה מצליח אני אומר לכם זה מהפכה  24 

נצא מזה מאוד גדולים מהעניין הזה  ואנחנו נרוויח מזה בגדול.  כלל ארצית 25 

. זה אמור להיבנות מהר מאוד, עד מתנהכל מי שיכנס לשכונה הזאת יקבל  26 

 27 מירוץ סביב השעון. נאוה היתה.ספטמבר. 
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 1 כן מאוד נהניתי. כל פעם שאני עושה סיבוב אני מתרגשת מחדש. נאוה לב רן:

 2 הדיור יו"ר קבינטביקור של מנכ"ל משרד השיכון ושל ב פה היהדבר נוסף  :קשת יצחק

דור יצחקי ושם דיברנו על אביג ויו"ר הועדה לתשתיות לאומיות בות"ל מר 3 

 4 ,6יהיה חיבור לכביש  כביש נושאים עיקריים אחד זה  2נושאים, כמה 

הצגנו בפניו את כל הנתונים וזהו  ושתיים, קידום איזורי התעסוקה והתעשיה 5 

 6 .611הנושא מתקדם יפה מאוד, כביש, כביש, כביש רוחבי 

 7 שנים.  6,  5כן אבל זה יקח לפחות  נאוה לב רן:

דבר אחרון אנחנו בשנה בחשנו את כל הנושא הזה של המפחמות ושבועיים  ת:יצחק קש 8 

שלושה אחרונים אנחנו מרגישים שזה עוד פעם מריחים ריח של שריפה. כמו  9 

עוד פעם בכל הכוח, יידענו את כל  עכשיושפעלנו בעבר אנחנו פועלים  10 

הגורמים כל הגורמים, כל הגורמים בלי יוצא מן הכלל, מפעילים את כל  11 

המבערים בשביל כדי שזה יחזור לפעילות. דיברתי עם השר גם שר השיכון  12 

ואמרתי לו את הסיפור הוא אמר לי במפורש תזמן אליי את כל הגורמים אני  13 

אקיים דיון דחוף בעניין הזה. אותו דבר דיברתי עם חבר הכנסת דודי אמסלם  14 

ועדת מליאת שהוא יו"ר ועדת פנים לעניין הזה בכנסת הוא יקיים דיון דחוף ב 15 

הפנים. דבר אחרון זה שזה מתקדם יחד איתו להביא את כל הועדה לסייר פה  16 

באזור לראות את הדברים מקרוב בעיניים. בקיצור נעשה נעשה כל מה  17 

 18 שצריך כדי שזה יפסק ויהיה טוב

 19 אבל זה לא המפחמות אתה יודע מה זה. נאוה לב רן:

 20 את צודקת זה לא רק. את צודקת. יצחק קשת:

רוב הזה אין להם איפה להטמין את הזבל והם שורפים את הזבל כי כבר זה  לב רן:נאוה  21 

 22 לא הריח של המפחמות בלבד.

 23 אמת אני נסעתי לא מזמן לקציר היה ריח של עשן. פה לא כל כך מרגישים. רחמים ידגרוב:

 24 בכרכור מרגישים את זה. נאוה לב רן:

למליאה בישיבה הבאה נושאים של  אני מבקש מראש המועצה להכניסטוב,  :ידגרוב רחמים 25 

ועדה לתכנון ובניה איך אנחנו מתקדמים עם השטחים שהם פתוחים ולא  26 

התחילו, שמשרד השיכון ובינוי מבצע את העבודות שיש להם ליקויים  27 



04374                                                                                                                                                
 ג.ב.ש

 הקלטה ותמלול –"חבר" 

10 

 1 בכבישים, ותשתיות וכל מיני דברים כאלה. 

זה  ותבהרצאה האחרונה הם הסבירו שזה לא סופי כל הכבישים והמדרכ נאוה לב רן: 2 

 3 .יוחלף עם משתלבות

זה כבר, מי במאפרים, בעצה אחת כמעט עם עדיין, אנחנו כל היישוב יוצא  :ידגרוב רחמים 4 

שנוסע באוטו של עבודה לא כל כך מרגיש נוסע, נוסע לא מרגיש. אנשים  5 

שמחזיקים מכוניות פרטיות מרגישים זה פוגע להם ברכוש שלהם צריך  6 

וד פעם חוזר יש הרבה כאילו אנחנו רואים לעשות אם זה משהו ולבדוק. אני ע 7 

 8 שיש הרבה מגרשים שלא התחילו.

 9 זה מגרשים?יא :קשת יצחק

 10 ישראל בן ישראל: מגרשי מגורים שלא בנו.

שנים שיש זכיינים יש בעלים ולא התחילו  5, 4כן שיצאו למכרז כבר לפני  :ידגרוב רחמים 11 

שנה.  20או  10ד כלום, שלא יצא מצב שאנחנו נמשיך להיות באתר בניה עו 12 

צריך לחשוב ביחד איך להתמודד מול זה ולאיזה גורמים לפנות, כולל  13 

 14 מכתבים עם עו"ד שיכול לעזור לנו. זה הנושא לישיבה הבאה.

 15 אני אבקש תגובה ממהנדס העיר :אפרתי שלמה

 16 לא רק תגובה. :ידגרוב רחמים

 17 הוא רוצה להעלות את זה לדיון. :שלמה קליין

 18 מור.בסדר ג :אפרתי שלמה

אני אומר לא רק את מהנדס העיר גם ראש המועצה גם מנכ"ל גם אנחנו, גם  :ידגרוב רחמים 19 

 20 . יועץ משפטי כל הגורמים

 21 )סוף ההקלטה(


